

Technology
boosting
creativity

Professionalità
e Tecnologia
Made in Italy

RAFFINATRICE



TK 80



LAM650

TEKNO STAMAP SRL

Via Vittorio Veneto, 141 - 36040 Grisignano di Zocco (Vicenza) Italy

Tel. +39 0444 41 47 35 - Fax +390444 41 47 19

info@teknostamap.com - www.teknostamap.com

Tekno Stamap

بفضل الاهتمام المستمر بالعميل وبمتابعة احتياجات السوق المتطورة باستمرار، ابتكرت شركة تكنو ستاماب "Tekno Stamap" واجهة جديدة بين المستخدم والماكينة ألا وهي واجهة: PAD.

سيسمح لك جهاز المساعدة في المعالجة "Process Assist Device" الخاص بشركة تكنو ستاماب بالعمل بسهولة أكبر وعلى نحو مرتب، حيث ستتخلص من الوصفات المتصقة بالجدران وأوراق الملاحظات اللاصقة في مختبراتك. وفي الواقع، يمكنك مع جهاز المساعدة في المعالجة أن تحفظ ما يصل إلى 30 وصفة وأن تسترجعها كلما كان عليك القيام بالمعالجة.

سيسمح هذا الجهاز، الذي ابتكرته شركة تكنو ستاماب حصرياً لعمالها ذوي الطلبات المتزايدة، بالعمل على ماكينات تشكيل العجين اليدوية من عائلة "LAM2"، وأجهزة تشكيل الخبز الفرنسي وماكينات فرد العجين من خلال التفاعل المبتكر والوظيفي بين الإنسان والآلة للمصانع التابعة لشركتكم. ستعرض شاشة جهاز المساعدة في المعالجة المعلومات المتعلقة بنسبة فتح الأسطوانات، ومواصفات التشغيل لكل برنامج محفوظ، وعدد مرات التشغيل المطلوبة لإكمال الدورة وأكثر من ذلك بكثير.

وفي الواقع، سيستخدم جهاز المساعدة في المعالجة أيضاً كذلك في إبقاء ماكينات تكنو ستاماب الخاصة بك تحت السيطرة، حيث سيخبرك في الوقت المناسب بجميع أعمال الصيانة العادية ووقت العمل، لمراقبة الاستخدام وتحسين الدعم وزيادة الانتباه لاحتياجات كل عميل لك.



Thanks to constant customer care and following the needs of a constantly evolving market, Tekno Stamap has created a new interface between user and machine: PAD.

Tekno Stamap Process Assist Device will allow you to work more easily and in order, eliminating recipes stuck to the wall and post-it notes from your laboratories. With PAD, in fact, you can save your recipes up to a maximum of 30 and recall them whenever you need to perform the processing.

This device, created exclusively by Tekno Stamap for its most demanding customers, will allow you to work with your manual LAM2 dough sheeters, baguette moulders and refiners with an innovative and functional human-machine interaction for your laboratories. The PAD display will show information regarding the cylinder opening, the specifications of the processing of each program saved, the number of processes required to complete the cycle and much more.

PAD will also be used to keep your Tekno Stamap machine under control, as it will notify you in advance of all routine maintenance and working time, to monitor the use and improve assistance and to increase attention to the needs of each customer.

Tekno Stamap

Via Vittorio Veneto 141
Grisignano di Zocco
36040 (VI) - Italy

T +39 0444 414735
F +39 0444 414719
E info@teknostamap.com

TecnAlimentaria
ARABIC EDITION

FOOD INDUSTRY



100 الصناعات الغذائية